

HU AN CABLE HOLDINGS LTD.
滬安電力控股有限公司
(Incorporated in Singapore)
(成立於新加坡)
(Company Registration No. 200810320N)
(公司註冊號: 200810320N)

DATE OF DELISTING OF TAIWAN DEPOSITORY RECEIPTS
臺灣存託憑證下市日期

The Board of Directors of Hu An Cable Holdings Ltd. (the “**Company**”, and together with its subsidiaries) refers to the announcements made by the Company on 16 November 2015 and 16 December 2015 in respect of the delisting of the Company’s Taiwan Depository Receipts (“**TDRs**”) from the Taiwan Stock Exchange (“**TWSE**”).

滬安電力控股有限公司（“**公司**”，與其子公司）的董事會參照公司于2015年11月16日及2015年12月16日就公司的臺灣存託憑證（“**TDRs**”）從臺灣證券交易所（“**TWSE**”）下市發佈的公告。

The Company wishes to inform that the Company’s TDRs will be delisted from the TWSE with effect from 26 January 2016.

特此公告，公司的臺灣存託憑證將從臺灣證券交易所下市，自2016年1月26日起生效。

BY ORDER OF THE BOARD
經董事會授權公佈

Dai Zhi Xiang
戴志祥
CEO and Executive Chairman
首席執行官兼董事會執行主席
25 January 2016
2016年1月25日